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SLOVENSKO: Poslanec Ľuboš Blaha položil řadu nepříjemných otázek současné vládě. Má totiž
podezření, že slovenská armáda mohla být zneužita za účelem zahlazení stop spojených s pokusem o
sebevraždu Lučanského. Rovněž nemá sebemenší pochyby o tom, že slovenský premiér Igor Matovič
a jeho koaliční partneři musí nést politickou odpovědnost za tento případ.

Tragický případ, k němuž došlo včera ve věznici v Prešově, může mít výrazný dopad na politické dění
na Slovensku. V důsledku pokusu o sebevraždu se bývalý slovenský policejní prezident Milan
Lučanský ocitl v kritickém stavu. Podle informací se totiž v jeho případě jednalo o mozkovou smrt.
Poslanec NR SR Ľuboš Blaha si je jistý, že Lučanský nemá šanci na uzdravení, a dokonce vyslovil
přesvědčení, že se mohlo jednat o vraždu.

Ve svém facebookovém příspěvku tak Blaha zdůraznil, že ze smrti bývalého policejního
prezidenta mohlo mít užitek hned několik lidí. Jedná se především o mafiány, jako je například
Mikuláš Černák, kterého Lučanský poslal do vězení. Později se do vězení dostal i sám slovenský
generál, kterého tam podle Blahy nechal poslat současný premiér Igor Matovič.

Dále Blaha nenechal bez povšimnutí i řadu včerejších vládních rozhodnutí jako prodloužení
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nouzového stavu a vyčlenění 1500 vojáků na posílení policejního sboru za účelem zabezpečení
veřejného pořádku, a to v souvislosti s opatřeními v rámci boje proti pandemie. Slovenský politik
vyslovil předpoklad, že se mohlo jednat o záměrný krok ze strany vlády spojený s případem
Lučanského, nikoliv o shodu okolností.

V souvislosti s tím se ptá, zda nedošlo ke zneužití slovenské armády kvůli politickým účelům.

„Ptám se – měla vláda informaci o mozkové smrti generála Lučanského už v době, když rozhodovala
o nasazení armády a prodloužení nouzového stavu? Zneužívá vláda slovenskou armádu ke zahlazení
stop?“ píše Blaha.Skutečnost, že členové současné vlády stále nepřiznali svou politickou
odpovědnost za tento tragický incident, je podle Blahy zcela nepřijatelná. V souvislosti s tím Blaha
nevyloučil, že by v budoucnu mohlo dojít k dalším obdobným případům.

Nasazení vojáků pro zajištění veřejného pořádku
V úterý slovenská vláda schválila vyčlenění 1500 profesionálních vojáků na posílení policejního
sboru. Ti mají pomoci zabezpečit veřejný pořádek v souvislosti s opatřeními v boji proti koronaviru.
Obdobné opatření platí od dubna i letos.

Příslušníci slovenských ozbrojených sil budou podle potřeby a aktuálního vývoje situace nasazováni
do hlídek s příslušníky policejního sboru na vnější hranici s Ukrajinou, bývalých hraničních
přechodech na vnitřních hranicích s Českem, Rakouskem, Maďarskem a Polskem a pro zajištění
veřejného pořádku na celém území Slovenské republiky.
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